
Svenska Rottweilerklubben
Protokoll: Styrelsemöte september
Rubrik: Styrelsemöte september

Mötesnummer:

Tid och datum: Onsdag 2022-09-21 kl. 19:30

Plats: zoom

Beskrivning: N/A

Närvarande: Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Jessica Berglund, Veronica Nilsson, Marie Daun, Martina

Israelsson

Ordförande: Christina Sjögren

Protokollförare: Martina Israelsson

Attesterare: Ann-Louise Rönmark

Nr Beskrivning Föredragande

1 Mötets öppnande

Protokolltext:
Ordförande Christina S. hälsar alla välkomna och förklarar mötet

öppnat.

Malin och Carolin saknas, har ej lämnat återbud.

2 Godkännande av dagordningen

Protokolltext:
Dagordningen godkändes.

3 Val av sekreterare och justerare

Protokolltext:
Martina valdes till mötes-sekreterare och Ann-Louise valdes till

justerare.

4 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag

Protokolltext:
Reduca har krånglat lite så föregående protokoll är justerat men ännu

inte fullt signerat.

Christina går igenom vårt arbetsdokument. Pågående projekt och

projekt som avslutats sedan senaste mötet.



Nr Beskrivning Föredragande

5 Inkommande och utgående skrivelser
Inkomna skrivelser:

a) Oacceptabelt beteende 3 st.

b) IFR IGP&IFH News, med korrigeringar.

c) Inbjudan till föreläsning hösten 2022, Förstå hundens språk från desperation till

inspiration .

d) Inbjudan till SKKs avelskonferens

e) IFR World Championship IGP IFH med uppdateringar.

f) Hemsidan, frågor gällande uppdateringsfrekvens.

g) RASRUS konferens 2022-11-26--2022-11-27

Utgående skrivelser:

a) Svar till Tommy ang. RM sök.

b) Rekommendationsbrev provledarutbildning specialsök

Protokolltext:
Inkomna skrivelser:

a) Behandlas av Utskottet för exteriör och utställning.

b) Avhandlad och lagd till handlingarna.

c) Läggs till handlingarna.

d) Vidare befordrad till utskottet för Avel och hälsa.

e) Vidare befordrad till utskottet för IGP.

f) Webmaster/hemside-ansvarig börjar jobba i veckorna som kommer.

g) Behandlas under punkt 8.

Utgående skrivelser:

a) Läggs till handlingarna.

b) Läggs till handlingarna.



Nr Beskrivning Föredragande

6 Ekonomi
a) Behöriga firmatecknare och beslut om företrädare gentemot bank

b) Genomgång av konton.

c) Övrig info

Protokolltext:
Behöriga firmatecknare och beslut om företrädare gentemot bank:

Styrelsen beslutade att ordförande Christina Sjögren (efterträder

Mickael Åkesson) samt kassör Ann-Louise Rönmark

var för sig ska teckna föreningens samtliga konton och bankgiron

kopplade till dessa.

(Falkenbergs Sparbank 8060–6) Konton: 183 016 891–8, 183 109603-

5, 183 168712-2, 183 109605-0, 183 109602-7, 183 192 210–7.

Styrelsen beslutade vidare att följande personer får:

- Företräda föreningen enligt Falkenbergs Sparbanks Fullmakt Ideell

förening som

fullmaktshavare

- Skriva under blanketterna Ansökan ideell förening/Begäran om

ändring för ideell

förening gentemot Falkenbergs Sparbanks samt Fullmakt ideell

förening, enligt ovan,

som fullmaktsgivare

- Företräda enligt ovan var för sig

Ordförande Christina Sjögren, personnummer: 631106-4361

Kassör, Ann-Louise Rönmark personnummer: 680811–0065

Styrelsen beslutar att Christina Sjögren (631106-4361) och Ann-Louise

Rönmark (680811-0065), var för sig tecknar Rottweilerklubben.

b) AfR Centralt SEK 450 650,66

AfR Exteriör SEK 65 861,25

AfR Läger Södra SEK 433 538,39

AfR UG Mental SEK 4 478,36

Aktivitetskonto SEK 38 492,22

Läger SEK 9 765,20

c)

Resultat:

SSU

Intäkter 73 224 kr

Kostnader 65 814 kr ( SBK faktura på 2 685 kr kom idag)

Södra Lägret

Intäkter 320 561 kr

Kostnader 185 243 kr här väntar vi fortfarande på lite släpande

kostnader.

Statistik ( 2022) gällande antalt medlemmar som tävlar:

Rally 9 st / 0,7 %

Bruks 40 st 3,3%

Lydnad 29 st 2,4%

Det är ju en del som kommer med 2 gånger.

IGP och utställning, gick det inte att få ut några siffror för.

Ann-Louise Rönmark



Nr Beskrivning Föredragande

7 Lokalområden/aktivitetsområden
a) Lokalområde.

b) Aktivitetsområde.

Protokolltext:
a) Kommer behöva titta på detta under vår arbetshelg oktober 2022.

Behöver dubbelkolla vilka inventarier och intäkter som finns inom LO

öst.

b) Svag återkoppling gällande Värmlands aktivitetsområde. Styrelsen

får i uppdrag att kolla om det kanske finns fler som vill vara aktiva.

Fråga från LO Kalmar/Öland, kan klubben gå som garanti eventuellt

budget underskott? Detta då priserna ökat pga. världsliga

omständigheter. Styrelsen beslutar att klubben står för ett eventuellt

underskott.

Beslut tas även att lägga ut reklam om evenemanget (åhörarplats) på

klubbens Facebook sida.

Christina Sjögren



Nr Beskrivning Föredragande

8 Utskott och arbetsgrupper
a) Utskott för avel och hälsa (Martina Israelsson)

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson)

c) Utskott för information (Martina Israelsson)

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren)

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (Jessica Berglund)

g) Medlemshantering (Ann-Louise Rönmark)

h) Vandringspriser och förtjänsttecken (Carolin Lange)

i) Arbetsgruppen sponsring (vakant)

Protokolltext:
a) Haft en ny webföreläsning, uppskattad. Ska anordna ett webbmingel

inom kort och de jobbar vidare med uppfödarutbildningsuppdraget.

b) Haft ett fysiskt möte, vilket fortlöpte på ett bra sätt. Mycket informativt

och bra punkter att ta vidare. Ann-Louise tar fram ett förslag gällande

budgetäskande till vårt livemöte i Oktober. ny tillträdd kassör Carola

Johansson. Korrigering av ansökningar av utställningar 2023.

c) Hemsidan kommer förhoppningsvis igång och uppdateras inom kort.

Vår Facebooksida och Instagram uppdateras kontinuerligt. Tillfälligt har

medlemmar inom Utskottet för tävling och samhällsnytta fått

redaktörsroll för FB under RM. Prioriteringslista uppförs för att veta vart

vi ska börja med hemsidan.

d) Inget nytt. Södra lägret har påbörjat arbetet inför 2023.

Rasklubbstorget Stora Stockholm 2022 och MyDog 2023. Beslut tas

om att vi ansöker om standard storlek på monter. Christina kontaktar

Malin i morgon angående ansökan (Stora Stockholm). Diskussion om

monter stl. MyDog, tidigare varit liknande pris för dubbel och standard

monter. Priserna har dock ökat markant. Beslut är taget att klubben står

för kostnader för standard monter. Ansökan sker via SKKs shop,

Martina påbörjar medlemskapsförfrågan, Ann-Louise får inloggen. När

allt är klart skickas ansökan för deltagande.

e) Senaste protokollet är inskickat till styrelsen. Veronica åker till

RAS/RUS konferens. Malin fått frågan om att delta. Vi beslutar att

skicka Veronica N och Malin Å.

f) Rapport från rasmästerskapet.

g) 31/8-22 hade vi 1209 st medlemmar.

h) Inget nytt. Carolin inte närvarande.

i) Christina kommer att kontakta aktuella personer om detta.



Nr Beskrivning Föredragande

9 RASK och dialoggrupp SBK
a) RASK

b) Dialoggrupp

Protokolltext:
a) Information från senaste RASK mötet 13/9-22. Christina och

Veronica deltog. Önskar förslag på medlemmar till FS. Önskar få in

motioner inför nästa års kongress.

Fråga från oss angående tankar kring MH2017. Finns ännu inga

utbildningar för beskrivare, figuranter m.m. Skrivelse utformas via

utskottet för mental, skickas inom kort för korrektur till Veronica och

Malin.

Nytt möte i oktober, datum ännu inte satt.

b) Informationskanal från FS. Ingenting nytt.

10 Fysiskt möte hösten 2022

Protokolltext:
Boende: Offert skickad. Scandic Möndal. Christina har koll på detta.

Restaurang för lördag kväll är bokat till SK mat och människor.

Lokal: Göteborgsavdelningen SBK är bokad.

11 Övriga frågor

12 Kommande styrelsemöte

Protokolltext:
Livemöte 15-16/10-22 Göteborg.

13 Mötets avslutande

Protokolltext:
Christina förklarar mötet avklarat.

Skapad 2022-10-12 07:15:14 UTC.


